

Help families in need by being
part of a community that cares!

ANNUAL FOOD DRIVE & BBQ FUNDRAISER

Friday, October 10, 2025 | 10am-5pm

Johnson's Your Independent Grocer, Timmins



NEOFACS and the Foster Families Association Ontario North-East (FFAONE) are hosting their 7th Annual Food Drive & BBQ Fundraiser to collect donations for the Timmins Food Bank to support families in need.

Come out and learn how you can be there to care for children, youth, and families in our community by becoming a foster caregiver!

Hot dogs, hamburgers and beverages will be available for purchase by donation!

Collection of non-perishable foods, cleaning supplies and personal hygiene items!

Timmins Fire Department will be on-site to raise awareness about fire safety!



**there
to care**
CAMPAIGN

705-360-7100
fostering@neofacs.org
neofacs.org | theretocare.ca

Soyez présent au bon moment et venez
en aide aux familles dans le besoin!

COLLECTE DE NOURRITURE ET BBQ BÉNÉFICE

Vendredi 10 octobre 2025 | 10 h à 17 h
Johnson's Your Independent Grocer, Timmins



Les SFENEO et l'Association des familles d'accueil du nord-est de l'Ontario organisent leur 7^e édition annuelle de la collecte de nourriture et barbecue bénéfice afin de recueillir des dons pour la banque alimentaire de Timmins pour venir en aide aux familles dans le besoin.

Venez apprendre comment vous pouvez être présent au bon moment pour les enfants, les jeunes et les familles de notre communauté en devenant une famille d'accueil!

Des chiens chauds, des hamburgers et des breuvages seront offerts en vente par dons!

Collecte d'aliments non périssables, des produits de nettoyage et des articles d'hygiène personnelle!

Le service des incendies de Timmins sera sur place pour sensibiliser le public à la prévention des incendies!



**présent au
bon moment**
CAMPAGNE

705 360-7100
fostering@neofacs.org
presentaubonmoment.ca
neofacs.org